



Raceledelsesmøde 29. juni, 2021

Sted: Telefonmøde

Deltagere: Susanne Tillge, Caja Johansen, Lisbeth Bjølseth, Mickey Jensen, Jørgen Falk

1. Valg af mødeleder
Jørgen
2. Valg af referent
Jørgen
3. Godkendelse af dagsorden
Godkendt – NB, da mindre end halvdelen af raceledelsen er til stede er forsamlingen ikke beslutningsdygtig. Evt ting til beslutning der ikke kan vente vil blive håndteret via mail
4. Godkendelse af referat fra sidste møde
Ingen kommentarer modtaget til sidst udsendte referat, så defacto godkendt
4½ - velkommen til "udvidelsesudvalget"
Velkomment til Caja, Lisbeth og Mickey som træder ind og supplerer i raceledelsen uden stemmeret til der er afholdt årsmøde. Deling af baggrunde og ønsker
5. Post til raceledelsen
 - a. JAGT, Vildt og Våben Messe i Hillerød 10-12/9-21
Forespørgsel fra Chesapeake om vi vil dele en stand. Mødedeltagerne er positive – gensesendes til øvrigeraceledelsesmedlemmer for ok til udgift
 - b. Ændring/opstramning fra Dommerudvalget omkring ordførende dommere
Ifb konkret sag om dispensation til brug af ikke ordførende dommer som ordførende dommer er det blevet meddelt fra Dommerudvalget at disse dispensationer ikke gives længere da man ønsker at stramme op. Sagen diskuteret og taget til efterretning
6. Orientering om racens økonomi
PT netto driftsoverskud for året – dog med væsentligt lavere omsætning end budgetteret kva Coronaaflysninger og begrænsninger
7. Orientering fra/til DRK
 - a. Svar til arbejdsgruppe omkring ny markprøvestruktur sammen med Golden, Ches og Curly
DRKs arbejdsgruppe præsenterede oplæg til ny markprøvestruktur til racerne og regionerne 27. maj, hvor racer og regioner blev bedt om kommentarer. Racerne har holdt flere telefonmøder efterfølgende, hvor Golden, Ches, Curly og Flat er blevet enige om et fælles svar. Ligger på hjemmesiden og i diverse fora
8. Sager til debat/beslutning
 - a. Kasserer fremadrettet / langsigtet
Situationen diskuteret – mulighed for ekstern hjælp undersøges
 - b. Ny markprøvestruktur – hvad nu?
Diskuteret. Raceledelsen er glade for at DRK langt om længe har valgt at offentliggøre så der kan komme en åben debat
 - c. Årsmødet – praktik og punkter/forslag fra raceledelsen til dagsordenen
Der er styr på det praktiske.
 - d. Møde med øvrige racer til september – punkter til dagsordenen
Diskuteret



Flatcoated Retriever

9. Arrangementer siden sidste møde
 - a. Sommerudstilling
*Gik rigtig godt med super stemning. Godt arrangeret.
Fælles arrangementer med øvrige mindre racer er bestemt noget vi skal arbejde på
at fortsætte med*
10. Kommende arrangementer
Blev diskuteret – alle er under kontrol
 - a. Jægerforbundets racedyst
 - b. Årsmøde
 - c. Sporprøve
 - d. Efterårsarrangement
 - e. Nordisk Mesterskab
11. Hjemmeside, facebook og Retrieveren
Intet
12. Evaluering af mødet
Dejligt med nye input/holdninger/energi 😊
13. Eventuelt
Muligheder for trimmer/klippe kurser?
14. Parkering til kommende f2f møder
 - a. Roller og ansvar
 - b. Nordisk avslrådskonference
 - c. Racekompendie
15. Foreløbige dagsordenspunkter til næste gang.
16. Dato og sted for næste møde.
Fysisk møde i uge 31 – aftales på mail